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L’alcalde i alcaldable per
ERC a Sarrià de Ter, Ro-
ger Torrent, s’ha fixat com
un dels eixos principals
del seu programa electoral
el compromís d’omplir el
buit que ha deixat al muni-
cipi Torraspapel. En
aquest sentit, Torrent
afirma: “Serem insistents
per tal de trobar alguna in-
dústria interessada a ubi-
car-se a l’espai que ha dei-
xat la fàbrica, que, a més,
ens permeti generar llocs
de treball.”

Aquest objectiu és un
dels que integren les pro-
postes de promoció econò-
mica, en què també desta-
ca aprofundir en el pla es-

tratègic, un full de ruta per
encarrilar la promoció
econòmica del municipi, a
més de continuar amb el
treball de la taula de des-
envolupament local, eina

essencial per fer el segui-
ment del pla estratègic.

El tancament de Tor-
raspapel va tenir lloc defi-
nitivament l’octubre del
2014 i des de llavors

l’Ajuntament està treba-
llant per posar les eines i
les facilitats a grups em-
presarials per poder revi-
talitzar aquest sector in-
dustrial. ■

Joan Trillas
SARRIÀ DE TER

ERC de Sarrià vol portar
una empresa a la Torras
a Roger Torrent, alcaldable republicà, diu que serà “insistent” per omplir el
buit deixat per la paperera amb una altra empresa per crear llocs de treball

Roger Torrent, durant un acte de campanya d’ERC a Sarrià de Ter ■ EL PUNT AVUI

L’alcaldable del PP per Gi-
rona, Concepció Veray, va
exposar ahir a la tarda el
seu compromís per treba-
llar per millorar o, si és el
cas, fins i tot eliminar –en
la mesura que sigui possi-
ble– les barreres arquitec-

tòniques i comunicatives
que afecten discapacitats i
persones amb mobilitat
reduïda. Veray, que ahir es
va reunir amb represen-
tants de Mifas, també va
apostar per la senyalitza-
ció i tot el que faci referèn-
cia a la seguretat vial: “Gi-
rona té una assignatura
pendent en la xarxa de se-

màfors, molts dels quals
encara no són sonors, i les
persones amb necessitats
visuals tenen grans pro-
blemes.” El PP també vol
millorar tot el parc d’apar-
caments per a persones de
mobilitat reduïda i disca-
pacitats, i tot i que admet
que s’ha incrementat, opi-
na que cal una reorganit-

zació, en el sentit que hi ha
barris que en tenen més
que d’altres. “No només
pensem que s’han de reor-
ganitzar i reforçar, sinó
que cal tenir en compte
quan es fan obres a la via
pública, perquè es tallen
carrers, i cal que se’ls doni
una alternativa”, va desta-
car Veray, que creu que
també s’ha de tenir en
compte el mobiliari urbà.
Per la candidata popular,
cal continuar sensibilit-
zant la societat sobre
aquest problema, i per ai-
xò proposa fer tallers d’ac-
cessibilitat a les escoles. ■

El PP traurà barreres
arquitectòniques
Joan Trillas
GIRONA La candidata a l’alcaldia

per Girona d’ICV-EUiA,
Eugènia Pascual, i el can-
didat a l’alcaldia per Salt
de Canviem Salt, Wilder
Pineda, han rebutjat fron-
talment el projecte de ma-
crocentre comercial que
defensa CiU en campanya
i que és viable des de la tra-

mitació de la figura urba-
nística de trama consoli-
dada aprovada aquesta le-
gislatura. Pascual està “en
contra del model de treball
precari pel qual aposta
CiU i que moltes persones
pateixen a Girona des de la
darrera reforma laboral”. I
defensa l’economia verda
com una sortida de la crisi
amb la creació d’un pol en
el Parc Tecnològic. ■

Joan Trillas
GIRONA

ICV, en contra de la
precarietat laboral

El PSC de Salt té pensat
obrir una línia de subven-
cions per a la instal·lació
de càmeres de seguretat a
les comunitats de veïns si
guanya les eleccions. Els
socialistes, encapçalats
per Iolanda Pineda, con-
sideren aquesta actuació
un dels eixos principals
del seu programa en matè-
ria de seguretat. No serà,
però, l’única mesura en
l’àmbit de la videovigilàn-
cia: “Acabarem de comple-
tar la instal·lació de càme-
res de seguretat a totes les
zones on calgui més vigi-
lància [...] Aquesta imple-

mentació progressiva ha
de fer possible la cobertu-
ra de la totalitat dels possi-
bles punts conflictius del
municipi”, assegura la
candidata.

D’altra banda, també
impulsaran la implantació
d’un servei de policia co-
munitària que es coordi-
naria amb els mediadors i
agents cívics. La mesura
aniria acompanyada, se-
gons els socialistes, d’un
increment de la plantilla
de la policia municipal i la
posada en funcionament
d’una oficina per presen-
tar denúncies a l’edifici de
l’Ajuntament. “A Salt hi
ha problemes de seguretat
i conflictes relacionats
amb la convivència, el ci-
visme i el bon veïnatge”,
assegura, i conclou: “El
PSC farà tot el possible per
garantir el dret a viure en
pau i bé a Salt.” ■

J. Nadal
SALT

a Els socialistes volen
implantar també un
servei de policia
comunitària

El PSC subvencionarà
la videovigilància a
les comunitats a Salt




